
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. januar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 30
Er ministeren enig i, at der ved alle udledningstilladelser skal stilles krav om BAT, og at 
der skal stilles strengere vilkår end BAT, hvis det er nødvendigt for at overholde miljøkva
litetskravene i et givent område? Og at det derfor ikke vil være nok, at virksomheder kan 
få en miljøgodkendelse, alene fordi de lever op til den bedst tilgængelige teknologi, men 
at det også skal sikres, at deres udledninger ikke påvirker miljøet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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